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Innkalling til driftsstyremøte Smestad skole 

32/22 Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjent. 5 av 7 representanter møtte, og forsamlingen var dermed 

beslutningsdyktig. Eli Ulvestad ledet møte i driftsstyreleders fravær.  

33/22 Godkjenning av protokoll fra 19.09.2022 

Protokoll fra møte 19.09.2022 godkjent 

34/22 Rektor orienterer 

Kort status og enkelte spørsmål: 

• Høst og november = høyere sykefravær, som merkes 

• Utdanningsetaten har forespurt skolen om Velkomst C kan bli en permanent 

mottaksklasse ved Smestad, slik at skolen vil ha tre mottaksgrupper. Dette 

avgjøres av rektor denne uka. 

• Ny konsulent ansatt og i gang: Zainab Nakhla 

• Musikal nærmer seg på 7. trinn.  

• Drama som fag – hvordan fungerer det? Evaluering til jul, men så langt ser 

det veldig positivt ut, med god elevrespons 

• FAU arrangerte foredrag om kroppen i biblioteket. Godt oppmøte – og FAU 

skjønner at lærere i klasserommet gjør en viktig jobb… 

• Skolen har to helsesykepleiere i 100%. Prosjektet med skolepsykolog er 

avsluttet, var vellykket, men er ikke lenger finansiert av bydelen. Rektor 



informerte om at bydelen planlegger å opprette en Skolelos for arbeid med 

nærværsarbeid/skolevegring (om finansiering kommer på plass) 

• Skoleskyss: tre elever har fått skoleskyss med drosje. FAU er opptatt av at 

alle får lik behandling, og rektor informerte om at alle søknader behandles 

individuelt og etter nye retningslinjer fra UDA. 

35/22 Oppstart regulering 

Kort gjennomgang: 

• Oslobygg og UDA har startet prosessen for regulering av ny skole 

• Folkemøte ble holdt i oktober på Smestad skole, mest naboer tilstede 

• FAU har sendt inn høring (blir sendt ut til DS som vedlegg til protokollen 

etter anmodning fra Ingrid Hopp) 

• Kort oppsummert støtter FAU forslaget om bare barneskole på tomten som i 

dag, og gjerne ikke større skole, først og fremst grunnet utearealer. Forslag 

om nedsenket flerbrukshall støttes, samt bevaring av skolehage. 

• Forslaget har også blitt behandlet politisk i bydelen. Her ble det også 

trukket fram behovet for møteplass for unge på ettermiddag/kveld, samt 

bekymring for trafikkavvikling opp mot Monolittveien. 

• Det ble også tatt opp at man ønsket en reell medvirkningsprosess 

(Ulvestad). Elevarbeid og prosjekt er bra, men kan ikke kalles medvirkning i 

reell forstand.  

36/22 Status Monolitten – svar på høring 

• Smestad skole ved rektor har svart på høring om plasser til 

spesialundervisning i Osloskolen. Kort oppsummering ble gitt til driftsstyret. 

Dette er en formell høring om plasser til spesialelever på enkeltskoler, men 

ble denne gang også brukt til å løfte noen utfordrende sider ved Monolitten 

som spesialavdeling: 

1. Dårlige romløsninger for elevene gir utfordringer for undervisning 

2. Dårlig eller ikke-eksisterende tilrettelegging av uteareal for 

elevgruppen 

3. Få elever gjør avdelingen særlig sårbar ved fravær 

4. Til tross for størrelsen krever avdelingen større lederressurs enn 

det skolen kan prioritere 

• Driftsstyret tok rektors korte gjennomgang til etterretning 

37/22 Resultater høsten 2022 

• Kort gjennomgang av resultater fra Nasjonale prøver. Hovedpoeng ved 

gjennomgangen er: 

o Noe flere elever på nivå 1 (laveste nivå) enn de foregående år, til 12-

13% 

o Nedgangen gjelder 5. trinn, ikke 8. trinn, der resultatene er 

tilsvarende eller bedre enn foregående år 

o Rektor har ingen klare enkeltfaktorer som kan gi en årsak til dette, 

og man skal heller ikke overdrive tallene (det er få elever som utgjør 

forskjellen). Faktorer som ble trukket fram var etterdønninger etter 

pandemi, overgang til mer digital læring, hyppig vikarbruk, 



enkeltelever som gir stort utslag mm. Skolen følger opp elevene og 

kartleggingsresultatene.  

38/22 Strategisk plan for 2023-2026 

• Rektor orienterte kort om arbeidet med neste års strategiske plan (for 

2023-2026) 

• Planen skal omhandle hovedpunkt for skolens utviklingsarbeid i perioden 

fremover 

• Det ble spurt om skolens miljøfyrtårnsertifisering, der det i sakspapirene sto 

at skolen ikke var sertifisert. Dette er feil, skolen er sertifisert til 2025. 

• Det ble spurt om hovedmål SMAKS, og om skolen har planer om å få også 

eldre elever enn 4. trinn inn på SMAKS (Hopp). Rektor orienterte om at 

skolen ikke har slike planer, og at SMAKS har god dekning blant alle elevene i 

1.-4. trinn.  

• Det ble spurt om planen og planarbeidet føltes viktig for skolen i det daglige 

(Fadum). Rektor forklarte at planen er lite fremme i det daglige, men gir et 

årlig stoppunkt for personal og ledelse til å oppsummere status og 

verbalisere veier videre. Til det er planarbeidet et helt greit verktøy.   

39/22 Økonomisk status  

Kort gjennomgang av økonomisk status: 

• Den økonomiske situasjonen på SMAKS er god, selv om det er mye som det 

ikke er klarhet i etter tre måneder som kommunal AKS 

• Den økonomiske situasjonen på skolen er ikke god, med en prognose som 

tilsier at merforbruket øker.  

• Rektor orienterte om mulige sparetiltak for neste budsjettår, der det stort 

sett er reduksjon i lønnsutgifter som er effektive tiltak.  

• Det ble ellers diskutert mindre enkelttiltak, som vikarbruk, andre 

inntektskilder (som Sparebankstiftelsen) mm 

• Driftsstyret tok gjennomgangen til etterretning, og er spent på oppfølgingen 

av økonomi og budsjett i budsjettmøtet i januar.  

40/22 Kort applaus for avtroppende representanter! 

• Takk for innsatsen til avtroppende representanter!  

• En særlig takk til Kjersti Dahm, som går av etter flere år som driftsstyrets 

leder.  

41/22 Eventuelt 

• DS-møte januar flyttes fra onsdag 18.01 til tirsdag 17.01 (kollisjon med 

innskrivingsdag). Ny møteplan for 2023 kommer med innkalling til møtet 

17.01. 

 

 

Med hilsen 

 

Eli Ulvestad       Anton Rygg 

Vara fr driftsstyreleder     Rektor og sekretær for DS 


